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Install & Connections /

AV RECEIVER / 

1/2˝
(12 mm)

1 2

3

a b

b

＊1

＊2
4-16Ω

＊3

a: 22° to 30°, b: 90° to 110°, c: 135° to 150° /

Front Speakers /
Center Speaker /
Surround Speakers /
Powered Subwoofer /
Surround Back Speakers /

1,2
3
4,5
6
7,8

＊1 ＊2 ＊3

VSX-834

* 2 9 4 0 3 5 1 9 *

SN 29403519 F1812-0

Initial Setup Guide

MANUAL

http://jp.pioneer-audiovisual.com/manual/vsx834/top.pdf

http://jp.pioneer-audiovisual.com/manual/vsx834/top.pdf

7.1 ch System /

Refer to the instruction manual 
available on our website to install and 
connect speaker systems other than 
7.1 ch.

Refer to the instruction manual available on our website to install and connect speaker systems other than 7.1 ch. / 

a Subwoofer cable / 
b Speaker cable / 

دليل الإعداد الأولي
مُستقبِل إشارة الصوت والصورة

السماعات الأمامية
نظام 7.1 قناة

السماعة المركزية
السماعات المحيطة
م الصوت المزود بالطاقة مُضخِّ

السماعات المحيطة الخلفية

b : °22 إلى °30،   : °90 إلى °110،   : °135 إلى 150° ac

راجع دليل التعليمات المتاح عبر موقعنا على الويب 
لتركيب أنظمة السماعات الأخرى وتوصيلها بخلاف 

نظام قناة 7.1.

التركيب والتوصيلات

راجع دليل التعليمات المتاح عبر موقعنا على الويب لتركيب أنظمة السماعات الأخرى وتوصيلها بخلاف نظام قناة 7.1.

 كابل السماعات 
م الصوت  كابل مُضخِّ
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＊4

BD/DVD Cable/Satellite set-top box /
Streaming 

media player /GAME

ARC TV
 
        c
Non-ARC TV

        c + d

d

ARC

c

DIGITAL
OPTICAL OUT

54 5

6

Initial Setup with Auto Start-up Wizard /

＊5
Inputs
TV
HDMI 1
HDMI 2
HDMI 3

Initial Setup

T
V

INPUT

TV’s REMOTE

Speaker Setup

Speaker Channels

Subwoofer

Height Speaker

Zone B Speaker
Zone B Output Level

Speaker Impedance

Select how many speakers you have.
Next

7.1 ch

Yes

No
Fixed Level

6ohms and above

- - -

ENTER

To redo the initial setup /

    “7. Miscellaneous”    “3. Initial Setup” “Pioneer” is a trademark of Pioneer Corporation, and is used under license.

＊1
Used during Initial Setup.
＊2
Connect speakers with 4 Ω to 16 Ω impedance. If any of the connected speakers have 4 Ω or more to less than 6 Ω impedance, in "Initial Setup", "Speaker 
Setup", set "Speaker Impedance" to "4ohms".
＊3
Make sure the wires at the ends of the speaker cables are twisted tightly and do not stick out of the speaker terminals when connecting. The unit can be 
damaged if the exposed wires of the speakers touch the rear panel or the + and - wires touch each other.
＊4
Choose an HDMI IN jack on the TV that supports ARC when connecting. Settings are required to use the ARC function. Select "Yes" for "ARC Setup" in 
"Initial Setup".
＊5
Switch the input on the TV to that assigned to the unit. Follow the guidance displayed on the screen to complete Initial Setup. If you selected "No, Skip" for 
"ARC Setup" in the Initial Setup, to enable HDMI CEC and HDMI Standby Through function, after completing Initial Setup, you will need to press  on the 
remote controller and make the settings in "6. Hardware" - "1. HDMI". 

c HDMI cable /
d Digital optical cable /

Tips

ARC TV /

Non-ARC TV /

(North American 
 models)

(European,
Australian and 
Asian models) When the unit is operating erratically /

After turning the unit to standby mode, press and hold the  STANDBY/ON button of the main unit for at least 5 seconds, and then restart 
the unit. 

Resetting the unit (this resets the unit settings to the default) /

1. Turn on the power of the unit. 2.While pressing the AUTO/DIRECT button on the main unit, press  STANDBY/ON. 3."Clear" is displayed 
on the display, and the unit returns to the standby state. Do not remove the power cord until "Clear" disappears from the display.

5"

 HDMI كبل 
 الكابل البصري الرقمي

ARC تلفزيون يدعم

ARC تلفزيون لا يدعم

جهاز استقبال كابل/ستالايت مشغل وسائط بالدفق

الإعداد الأولي بواسطة معالج بدء التشغيل التلقائي

لإعادة ضبط الإعداد الأولي

1＊
يسُتخَدم أثناء الإعداد الأولي.

2＊
 "Speaker Impedance" اضبط ،"Initial Setup"، "Speaker Setup" ل السماعات بمقاومة 4 أوم حتى 16 أوم. إذا كان أي من مكبرات الصوت المتصلة بها 4 أوم أو أكثر إلى أقل من 6 أوم معاوقة، في وصِّ

."4ohms" على

3＊
تأكد من أن الأسلاك في نهايات كابلات مكبر الصوت مفتولة بإحكام ولا تخرج عن أطراف توصيل السماعة عند التوصيل. يمكن أن تتلف الوحدة إذا كانت الأسلاك المكشوفة من السماعات تلمس اللوحة الخلفية أو تلمس 

الأسلاك + و - بعضها البعض.

4＊
."Initial Setup" في "ARC Setup" لـ "Yes" اختر .ARC عند التوصيل. الإعدادات مطلوبة لاستخدام وظيفة ARC بجهاز التلفزيون الذي يدعم HDMI IN اختر مقبس

5＊
 HDMI CEC في الإعداد الأولي ، لتمكين "ARC Setup" لـ "No, Skip" قم بتحويل الدخل بالتليفزيون إلى ذلك المخصّص للجهاز. اتبع الإرشادات المعروضة على الشاشة لإكمال الإعداد الأولي. إذا قمت بتحديد

."6. Hardware" - "1. HDMI" بعد الانتهاء من الإعداد الأولي ، ستحتاج إلى الضغط على  في وحدة التحكم عن بعُد وإعداد الإعدادات في ،HDMI Standby Through ووظيفة

)الطُرُز المخصصة لأمريكا  الشمالية(
)الطُرُز المخصصة لأوروبا 

وأستراليا وآسيا(

عندما يعمل الجهاز بطريقة غريبة

بعد إدخال الجهاز في وضع الاستعداد، اضغط مع الاستمرار على زر  STANDBY/ON للوحدة الرئيسية لمدة 5 ثوانٍ على الأقل ، ثم أعد تشغيل الوحدة.

إعادة تعيين الجهاز )هذا يعيد تعيين إعدادات الجهاز إلى الوضع الافتراضي(

ل سلك الطاقة إلى أن تختفي  1. قم بتشغيل الجهاز. 2.أثناء الضغط على زر AUTO/DIRECT على الوحدة الرئيسية، اضغط علىلى  STANDBY/ON. 3. يظهر خيار "Clear" )مسح( على وحدة العرض ويعود الجهاز إلى حالة الاستعداد. لا تفصِّ
رسالة "Clear" من على وحدة العرض.
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